
PROTOKOT Nr6/2015

z posiedzenia Komisji Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta

z dnia 21 czerwca 2016 r.

Porzadek obrad :

1. Otwarcie obrad istwierdzenie quorum.

2. Przyjqcie protokolu z poprzedniego posiedzenia t1, z dnia 27 maja 2016 r.

3. Zglaszanie zmian do porzqdku obrad.

4. Opinia do ,,lnformacji z dzialalnoici sp6lek miejskich, takich jak : Przedsiqbiorstwo

Gospodarki Komunalnej sp6lka z o.o. ,,Baza" sp6lka z o.o. oraz Miejskiego Przedsiqbiorstwa

Energetyki Cieplnej sp6lka z o.o. we Wloclawku.

5. Opinia do projektu uchwaly zmieniajacej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta

Wloclawek na 2016 rok.

6. opinia do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej

Prognozy Finansowej na lata 2016 - 2028,

7. Opinia do projektu uchwaly w sprawie aktualnoici ,,Studium uwarunkowarl i kierunk6w

zagospodarowania przestrzennego miasta Wlocfawek" oraz miejscowych plan6w

zagospodarowania przestrzennego.

8. Opinia do projektu uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta Wloclawek dla obszar6w polo2onych w rejonie Al. Jana Pawla ll, ul. Skrajnej, ul.

Mieleciiskiej, ul. Letniej, ul. Kaletniczej iZakladu Karnego oraz ul. Cienistej, ul. Wilgi, ul.

tubinowej i ul. Ustronne,.

9. Wolne wnioski izapytania.

Ad.1

Obradom przewodniczyla Pani Olga Krut - Horonziak - Przewodniczqca Komisji, kt6ra na wstQpie

powitafa zebranych i poinformowala, 2e wedlug listy obecnosci w obradach bierze udzial sze5cioro

czlonk6w Komisji, co stanowi wymagane quorum do odbycia posiedzenia.

Ad.2

Protok6l nr 5 z dnia 27 maja 2015 roku zostaf przyjety jednogloSnie, szescioma glosami ,,2a".



Ad.3

Przewodniczqca Komisji poinformowala, ie ponownie wplynql projekt uchwaty odnognie zaciqgniqcia

kredytu dlugoterminowego do wniesienia go, do porzAdku obrad. zaproponowala r6wniei, aby

wspomniany projekt uchwaly otrzymal pkt. 6 porzqdku obrad. Za takE propozycjE opowiedzialo slq

piecioro czfonk6w Komisji, przy dw6ch glosach wstrzymujEcych siq i braku glos6w przeciwnych. A

zatem porzEdek obrad otrzymal brzmienie :

1. Otwarcie obrad istwierdzenie quorum.

2. Przyjecie protokolu z poprzedniego posiedzenia tj. z dnia 27 maja 2016 r.

3. Zglaszanie zmian do porzqdku obrad.

4. Opinia do ,,lnformacji z dzialalnoici sp6lek miejskich, takich jak : PrzedsiQbiorstwo

Gospodarki Komunalnej sp6lka z o.o. ,,Baza" spdlka z o.o. orcz Miejskiego Przedsiebiorstwa

Energetyki Cieplnej sp6lka z o.o. we Wloclawku.

5. Opinia do projektu uchwaly zmieniajacej uchwale w sprawie uchwalenia budietu miasta

Wloclawek na 2016 rok.

6. Opinia do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2016 - 2028.

7. Projekt uchwaty w sprawie zaciqgniqcia kredytu dlugoterminowego.

8. Opinia do projektu uchwaly w sprawie aktualnoici ,,Studium uwarunkowari i kierunk6w
zagospoda rowania przestrzennego miasta Wfoclawek" oraz miejscowych plan6w

zagospodarowania przestrzennego.

9. Opinia do projektu uchwaly w sprawie mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego

10. miasta Wloclawek dla obszar6w poloionych w rejonie Al. Jana Pawla ll, ul. Skrajnej, ul.

Mielqcinskiej, ul. Letniej, ul. Kaletniczej iZakladu Karnego oraz ul. Cienistej, ul. Wilgi, ul.

Lubinowej i ul. Ustronnej.

11. Wolne wnioski izapytania.

Ad.4

Opinia do ,,lnformacji z dzialalnoici sp6lek miejskich, takich jak: PrzedsiQbiorstwo Gospodarki
Komunalnej sp6lka z o.o. ,,Baza" sp6fka z o.o. orcz Miejskiego Przedsiebiorstwa Energetyki Cieplnej
sp6lka z o.o. we Wloclawku.

Jako pierwszy gfos zabraf Prezes Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej Jacek Kuiniewicz -

poinformowal, 2e jak wynika z materiaf6w, kt6re przedstawilem w materialach pisemnych, sp6lka w



roku 2015 wyprodukowala mniej ciepla imniej ciepla sprzedala, sezony grzewcze sQ inne aniieli w

latach poprzednich, stEd te2 zapotrzebowanie na ciepio ulega zmniejszeniu. Powodem sE r6wnie2

prace modernizacyjne. Za rok 2015 wypracowali6my zysk netto, prawie 600.000 zf. natomiast zysk

bytby wiqkszy, gdyby nie fakt, 2e sp6lka corocznie musi tworzyi odpisy na zakup uprawnieri do emisji

CO 2, te uprawnienia w formie darmowej jest ich corocznie mniej i musimy dokupowad na rynku

wt6rnym, na rynku gieldowym. Sp6lka nie ma zadlu2enia, nie ma kredyt6w, jest w dobrym stanie

ekonomicznym. Jedynie kredyt z Banku ochrony Srodowiska jaki posiadalismy zostal umorzony. W

roku 2015 zrealizowalismy inwestycje na okoto 6.000.000 zf. nowych przyfqczef .ZakoriczyliSmy du2q

inwestycjq polegajqcq na budowie alternatywnego polqczenia osiedla ,,Poludnie" z MPEC'em. Sp6lka

angaiuje siQ w r62ne projekty na rzecz miasta, prowadzimy szerokq akcjQ polegajAcq na wspieraniu

wielu inicjatyw, staramy siq pomagad szkolom. Jesli chodzi o dostawy opalu, nie ma iadnych

zakl6ceri, udalo nam siQ utrzymai dobra cenQ. R6wnie2 w rok 2015 obniiylismy ceny ciepfa, co

prawda nieznacznie, to tei wplywa na obniienie przychod6w, ale MPEC jest sp6fka, ktdre dziafa w

oparciu o prawo energetyczne. MPEC wloclawski ma najniZsze ceny ciepla w wojew6dztwie kujawsko

oomorsklm.

W dvskusil slos zabrali :

Radny J6zef Mazierski - Bardzo ubolewam nad tym, 2e MPEC- owi nie udalo siq wej56 do Szpitala

Wojew6dzkiego w zakresie inwestycji zwiEzanych z cieplem. Szpital zawarl umowq z ,,Zazamczem",

Oni sprzedali cieplo, a naszej sp6fce miejskiej to siq nie udalo.

Prezes Miejskiego Przedsiebiorstwa Energetyki Cieplnej Jacek Kuiniewicz - Podzielam ial Pana

Mazierskiego w kwestii szpitala, jednak ja nie czujq sie tutaj absolutnie winny. odpowiedzialnoSi

ponosi Szpital Wojew6dzki, od poczQtku nie chcial wsp6lpracowai z MPEC-em, nie wiem dlaczego. Ja

bylem gotowy przeprowadzii inwestycje budowy cieplociqgu do szpitala, po drodze jest 16wnieZ kilka

podmiot6w miejskich i nie tylko, kt6re by tylko na tym skorzystaly. Pan dyrektor szpitala podjel innQ

decyzje, to jest Jego sprawa. Ja jestem w dalszym ciEgu gotowy do wszelkich negocjacji.

Radny l6zef Mazierski - Wydaje mi siq, 2e w przypadku szpitala zawinilo miasto, a czy uda siq Panu

Pogotowie podlqczyi ?

Prezes Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej Jacek Kuiniewicz - Jak najbardziej jestesmy

gotowi rozmawiad na temat pogotowia, potrzebujemy jasnej decyzji Szpitala Wojew6dzkiego co do

zapotrzebowania na moc cieplnq oraz potrzebne jest porozumienie z wfaScicielem terenu, przez kt6ry

ma przechodzii ciepfocieg i kt6ry jest generalnie niechQtny tej inwestycji. Je2eli bqdziemy znai

ostateczne zapotrzebowanie na moc cieplnE, w6wczas bqdziemy kalkulowaC, Przedsiqbiorstwo nie

jest instytucjA charytatywnA, jezeli przedsiqwziecie bgdzie oplacalne, to bedziemy to rozwa2ai. W

pierwszym etapie bylo to oplacalne, potem zaczQliimy dostawai inne dokumenty izaczqlo to
wyglqdai bardzo niekorzystnie.

Radny Krzysztof Kukucki - Chcialbym zauwaiyd, ie przez szereg lat MPEC uwaiany byf za

monopolistq, jednak jak siq okazuje ma konkurenta.

Radna Olga Krut - Horonziak - Czy mo2e mi pan odpowiedzied, ilu odbiorc6w indywidualnych jest na

terenie miasta, ilu odbiorc6w jest zbiorowych zwiqzanych z mafym, Srednim i du2ym

przedsiqbiorstwem. Jaka to jest wielko66 procentowa lub inne wskainiki, ile rocznie jest nowych



podlEczeli, jaka jest dynamika roczna w l. 2Ot4- 2015. Czy plany MPEC-u sE korelowane,

konsultowane, czy majq wplyw i w jakim stopniu sa uwzgledniane w takich dokumentach miasta, jak

strategie miasta, poszczeg6lne plany zagospodarowania przestrzennego, poniewai inwestycje

mieszkaniowe coraz czq3ciej igfqbiej lokalizowane sq w obszarach leSnych, bez infrastruktury, a

przeciei strategia og6lna nie tylko w naszym miescie jest gospodarka niskoemisyjna. Poza tym, c.o.

jest najtaiszym paliwem w stosunku do innych material6w opalowych. Mam Kolejne pytanie. Jakie

MPEC ma plany i projekty, zamkniqte, kontynuowane, czy dopiero planowane, odnoSnie likwidacji

tych niskich emisji. ,,5r6dmie5cie", w jakieji tam czqlci ,,stare Miasto" zostalo ,,ugryzione", ale jak to
wyglqda na terenie calego miasta. I jeszcze jedno , a mianowicie chcialabym uzyskaC informacjq,
jakie plany, projekty, stopief ich zaawansowania, wiq2q siq ze Srodkami unijnymi, jakie to
przedsiqwziQcia .

Prezes Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej Jacek Kuiniewicz - Materiafy zostaiy

przygotowane pod temat, jaki Komisja sobie iyczyia, ale jeieli zachodzi potrzeba ich uzupelnienia, to
bardzo proszq, ja jestem bardzo otwarty na temat plan6w przedsiqbiorstwa, korelacji plan6w, kt6re

ma przedsiqbiorstwo, ze strategia rozwoju miasta, planami zagospodarowania przestrzennego, bo to
bardziej jest zbieine z tematykq komisji, jak najbardziej jestem gotowy do takiej rozmowy, kiedy

zostane poproszony na kolejne posiedzenie Komisji. Ja nie jestem przygotowany na takie

szczeg6fowe informacje, nie bylo mi to do niczego potrzebne, 2eby takq analizq prowadzi6, dla mnie
jest istotna kwestia globalnych sprzeda2y, bo z tego jestem rozliczany przez Walne Zgromadzenie i

Radq Nadzorczq, wiqc te dane sq dostqpne dla tych2e organ6w. Natomiast jeieli chodzi o
przylqczenia, to tutaj nie moina m6wii wprost o dynamice, bo nie walczymy w zawodach, tylko
realizujemy to, co jest zglaszane przez potencjalnych odbiorc6w ciepla. Je2eli sq budowane nowe

nieruchomo6ci, nowe obiekty to sE po prostu podlqczane. Liczba podlqczei utrzymuje sie na tym

samym mniej wiqcej poziomie.

Przewodniczqca Komisji Olga Krut - Horonziak - Zaprosimy Pana na kolejne posiedzenie Komisji i2

uprzednim uszczeg6lowieniem pyta6, kt6re Panu zadalam. Co innego bieiqce podlqczanie,a co

innego udzial w ksztahowaniu gospodarki niskoemisyjnej ioferta konkurencyjna w stosunku do

innych ir6del ciepla. MPEC jako sp6fka komunalna nie jest jedynym dostarczycielem, a wyobraiam
sobie, ie jednym z zadai powinno byi zachqcanie odbiorc6w do oferty naszej sp6lki. Odbiorca ma

wyb6r. Sqdzq, ie tzw. reklama celowana powinna byC jednym z zadaf podejmowanych przez MPEC, a

nie tylko wtedy kiedy jui jest wybudowany dom, a mieszkaniec, czy przedsiebiorca namySla siq jaki

materiaf u2yi, jakie 5rodki u2yC do ogrzewania. Bardzo bym prosila ieby ze strony Pafstwa, m6wiq do

reprezentujEcych Prezydenta Miasta byl przeglEd materiaf6w zanim zostana przekazane Komisji pod

obrady. DziafalnoSi za 2O!5 rok sama z siebie bez por6wnania chociaiby do 1 roku nie pozwala na

wyrobienie nawet o96lnej oceny. Na poprzedniej Komisji omawiali6my MZOZ i wobec

zapotrzebowania na dodatkowe, og6lne dane, Pan Prezes Nowodworski niespodziewanie przyslaf

pismo z tzw. opinia prawnE, ie nie udzieli wnioskowanych informacji, bo zabrania tego prawo.

Niechqi do udzielenia informacji uszczeg6lowiajEcej pomimo tzw. opinii niczym siq nie tlumaczy i

prawnie tez. Ta sprawa bqdzie miala sw6j dalszy tok poniewal jest jeszcze Prezydent Miasta, kt6ry
jako jednoosobowe Zgromadzenie Wsp6lnik6w powinien miei wptyw i oceni6 postqpowanie Prezesa

MZOZ-u. Oczekujemy, ie na etapie skfadania informacji przez Prezes6w material bedzie przez

urzqdnik6w oceniany czy spelnia wnioski Komisji i dopiero przekazywany Komisji Bud2etu, Rozwoju i

Promocii Miasta RM.



Prezes Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej Jacek Kuiniewicz - Jestem w ka2dej chwili
gotowy do rozmowy, wcze6niej musimy znaC zakres informacji inie ma 2adnego problemu.
Natomiast m6glbym polemizowai z paniq przewodniczacE, myilQ ie nie ma w tej chwili na to czasu.
MySlq 2e bqdzie okazja przy nastqpnym posiedzeniu, kiedy bqdziemy rozmawiai o planacn,
oczywiscie dE2ymy do tego, 2eby odbiorca ciepla miaf wyb6r, tylko trudno komuS, kto inwestuje na
Tazamczu zapewnii wyb6r. Pragnq Pani przewodniczqcq zapewnii, ie podstawowym kryterium jest
efektywnoii ekonomiczna, my odzyskujemy te pola, kt6re kiedys zostaty stracone, bo mogq
powiedziei,2e jest kilku albo kilkunastu odbiorc6w, kt6rzy korzystali z gazu, mimo tego ie byla w
blisko3ci sled cieplownicza iw tej chwlli sq przylqczami na sied miejskq. Tutaj decyduje tylko kalkulacja
ekonomiczna. Dla mnie jest oczywistE oczywistosciQ, jak to niekt6rzy mawiajE, ie cieplo systemowe z

MPEc-u jakkolwiek by ono, czy na terenie jakiejkolwiek gminy nie byfo jest tafsze od innych ir6del.

Przewodniczqca Komisji olga Krut - Horonziak - Byly czasy, ie gaz konkurowal a teraz sq olbrzymie
Srodki 2eby wymieni6.

Prezes Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki cieplnej Jacek Kuiniewicz - owszem byly takie czasy,
ale z analiz kt6re my mamy, jest troszke inaczej.

Przewodniczqca Komisji olga Krut - Horonziak - Na zako6czenie pragnq poinformowai, 2e poprosimy
o uszczegolowienie pakietu tych informacji, kt6re zostaly wymienione i zaprosimy pana na kolejne
posiedzenie Komisji.

Nastqpnie Komisja przystqpila do glosowania odno6nie ,,lnformacji nt. dzialalnoici sp6lki miejskiej,
czyli Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej we Wfoclawku w roku 2015,,. ltak:

Za udzieleniem pozytywnej opinii wraz z uzupefnieniem materialu o wniesione podczas posiedzenia
uwagi opowiedzieli siq wszyscy czlonkowie Komisji biorqcy udzial w posiedzeniu w licznie oimiu os6b.

Kolejna sp6lka to Przedsiebiorstwo Gospodarki Komunalnej ,,saniko" we wlocfawku, kt6rq na Komisji
reprezentowaf jej Prezes Pan Waldemar Kuta.

W oowv2szvm temacie gfos zabrali :

Prezes PGK ,,Saniko" Waldemar Kuta - poinformowal, ie gl6wnym przedmiotem jest
zaSospodarowanie na terenie miasta odpad6w oraz na terenie funkcjonuiqcego w ramach
wojew6dzkiego planu gospodarki odpadami obszaru w ramach kt6rego funkcjonuia tzw. instalacje
nazywane regionalnymi instalacjami przetwarzaniu odpad6w komunalnych RlpoK. status takiego
RIPoK-a posiada zaklad utylizacji w Machnaczu, kt6ry wchodzi w sklad sp6fki pGK,,saniko,, i kt6rym
tak naprawdQ sp6lka zarzEdza. Jest to gl6wny profil dzialania firmy. Na rynku dzialaiq r6wnie2
przedsiqbiorstwa prywatne, kt6re moga startowac w przetargach. Gt6wnym partnerem biznesowym i
obszarem dzialania jest obszar naszego miasta, funkcjonujemy r6wniei na terenie gmin, tych gmin
jest tak naprawdg 22, czqii z tych gmin udalo nam siq utrzymai na rynku, na czqjci konkurencja
kt6ra siq pojawila i pr6buje ten rynek dla siebie zagospodarowywai r62nymi sposobami, jest to jeden
z problem6w, ale pomimo nich udaje nam sig nie ograniczai zatrudnienia je6li chodzi o pracownik6w,
udaje nam siq odnawiad tabor i inwestowac. Jejli chodzi o sytuacjq finansowq przedsiqbiorstwa, Jest
ona bardzo dobra, udalo siq wypracowai zysk netto za 2015 rok 2.691.000 zf. Nie ma zagroienia
plynno6ci finansowej, dynamika przychod6w utrzymuje w relacji od roku 2014 do roku 2015 ijest
bardzo zblizona. Na dzisiaj mogq powiedziei, ze sytuacja ekonomiczna jest dobra. przygotowujemy

f



siq do bardzo duzej inwestycji, je2eli daje siQ przetrwad ibqdziemy da2yd do nowoczesnych

rozwiazaf, jesteSmy na etapie bardzo du2ego zaawansowania procesu inwestycyjnego, jakim ma byd

modernizacja linii sortujecej w Zakladzie Utylizacji Odpad6w w Machnaczu. Na dziefi dzisiejszy jest to
jui 16 - letnia linia produkcyjna i moiliwoSci przerobowe siq koiczq. Wedlug mnie i pracownik6w

,,Saniko", w tym przypadku jest konieczne jak najszybsze dzialanie. Jeszcze jeden aspekt o kt6rym
chcq powiedziei, to taki ie przepisy prawne w tej chwili dotyczace skfadowisk od l stycznia 2016
roku wprowadzily absolutny zakaz skladowania frakcji balastowej, kaloryczno5ci przekraczajacej 6 MJ.

iest to zapis, kt6ry w tej chwili zaskutkowal pojawieniem sie takiego duiego, dynamicznego
rosnEcego rynku pobocznego firm, kt6re wykorzystuja ta sytuacje prawnq iskfadala oferty na odbi6r
tej frakcji balastowej, kt6rE nie moiemy skladowai na wysypisku, wiqc czekamy na to, ie
jakiekolwiek przepisy prawne w tym zakresie siQ zmieniq, czekajq na to wszystkie instalacje w Polsce i

cafy ten rynek. Na dzisiaj staramy siq z tym problemem radzii. Wsp6lnie z kierownictwem podjqlem
decyzjq, ,eby zwolniC pracq linii. Nam siq to opfaca, natomiast na dzieri dzisiejszy, mimo trudnej
sytuacji, kt6ra jest na rynku, opanowalismy to w ramach sp6lki, przygotowujemy sie do duiej
inwestycji oraz sukcesywnie staramy sie startowai iw postepowaniach przetargowych bardzo mocno
to monitorujemy na obszarze odbioru odpad6w w gminach.

Radny J6zef Mazierski - Zapytal, czy firma kierowana przez Pana jest odpowiedzialna za stan
czvstoSci na terenie miasta?

Prezes PGK ,,Saniko" Waldemar Kuta - Absolutnie tak, a misjq sp6lki jest, ie poczuwamy siQ do stanu
czystosciw mieScie.

Radny Janusz Dqbczydski - M6wit o pozytywnej stronie usytuowanych parawan6w w dzielnicach
domk6w jednorodzinnych. Stwierdzit, i2 ma nadziejq 2e ,,Saniko" nie bqdzie wystqpowalo do Pana
prezydenta o podwyikq za nieczystosci.

Prezes PGK,,Saniko" Waldemar Kuta - Analiza, kt6rq Paristwo otrzymaliicie wskazuje z mojej strony
jak gdyby na to, ie bqdziemy jako sp6lka na podobnym poziomie tego zadania dalej siq podejmowaC

inie bqdzle, jak gdyby z naszej strony zagro2enia tego,2e powiemy ie to wszystko powinno
kosztowad wiqcej. Na chwilq obecnA takq deklaracje mogq przekazaC izloZyd.

Przewodniczqca Komisji Radna Olga Krut - Horonziak - Stwierdzila, ie material jest poglqdowy,
moiemy sobie wyrobiC zdania na r62ne tematy, sE por6wnania do roku 2004. Mam szczeg6fowe
pytanie do Pana tj. o spadek produkcji energii elektrycznej, o to co bylo,2e tak powiem rzeczq
popisowa -mafa elektrownia biologiczna, a tutaj mamy informacjq, ie na skutek zuiycia zfoia biogazu
sp6lka zmuszona jest do zakupu energii elektrycznej od operatora zewnqtrznego, ico z tym ?

Prezes PGK,,Saniko" Waldemar Kuta - Pani Przewodniczqca, jui odpowiadam, okazafo siq kiedy
przejElem obowiEzki, ie przyjqte w planach inwestycyjnych zadnia ponownych odwiert6w w
kolejnych kwaterach, nie zostaty zrealizowane przez poprzedni zarzqd. P16bowalem dociec dlaczego,
nie zostalo to zrealizowane, uzyskalem odpowiedzi od pracownik6w, kt6rzy byli za to odpowiedzialni,
ie wla5nie koniecznoSi poniesienia naklad6w na du2q inwestycje instalacji mechaniczno -
biologicznego przetwarzania zaangazowafa w bardzo duie czqici Srodki inwestycyjne sp6lki, bylo to z

drugiej strony konieczne i kluczowe, 2eby uzyskad status tej regionalnej instalacji ijak gdyby na to
zadanie nie starczylo pieniqdzy inastapila zwloka na wykonanie prac zmierzajqcych do tego, aby
wyczerpywane zfoia kwater uzupelnia6,2eby przeprowadzii prace kolejnych odwiert6w i mied nadal
ten czynnik w postaci swojego gazu na generator i na tq malE mini elektrowniQ. W tej chwili jest jui
wyfoniony wykonawca postqpowania projektowego, jestesmy ju2 po uzgodnieniach z lasami,
czqSciowo trzeba bqdzie postawid takie specjalne punkty tzw. MPER-y i chcq poinformowad, 2e



bedziemy prowadzili w tym roku kolejne odwierty, by jak najprqdzej zaczEt pozyskiwai gaz z

nastepnych ujqd. Cala infrastruktura do poboru tego jest przygotowana, mamy urzqdzenia w
gotowoSci, sq konserwowane, dzialajq. Podjqlem dzialania, 2eby moZna bylo jak najszybciej nowy gaz

pozyskiwai z kolejnych odwiertdw, z kolejnych kwater, poklad6w. Mysle,2e ta sytuacja takiego
wzrostu koszt6w bQdzie sytuacja przejsciowA i bqdq siq staral, ieby te koszty spadty.

Przewodniczqca Komisji Radna Olga Krut - Horonziak - Segregacja ta najbardziej popularna, czyli ta
przy domach, jak Pan ocenia, jaka jest wielko3C procentowa, bo jest frakcja mokra isucha, jak pan siq
do tego ustosunkuje. Jak to wyglQda, jak idzie na tasmQ.

Prezes PGK ,,Saniko" Waldemar Kuta - Dziqki temu, ie wprowadzony zostal ten system we
Wfoclawku, on w tej chwili nazywa siq DUO 2000, chcq powiedziei ie jest on jeden z nielicznych w
Polsce ijest to nasza du2a zaleta i przewaga, dlatego ie dziqki temu mamy 4 specjalne boksy tej du2e
instalacji mechaniczno- biologicznej dedykowane tylko iwylqcznie do tzw. procesu kompostowanra
frakcja mokra, to co znajduje siq w pojemnikach mokrych nie trafia linie. To bezposrednio
przeje2dZana na te boksy w kompostownl. I potem bardzo trudnym procesem pod kqtem uzyskania
parametr6w odpowiednich, takich jakojciowych na kompost, kt6ry m6gtby byd sprzedawany w
ogrodnictwie, jest oczywiScie z takiego miejsca, z takiego i16dla jako wysypisko. Natomiast
produkujemy z tego kompost, kt6ry jest tzw. nie spelniajacy tych wymagari, ale wykorzystujemy go
do tzw. przesypek na pryzmat do umacniania skarp itak naprawdq, dziqki temu, Ze mamy ta
kompostownie r6wniei ograniczamy ilo56 odpad6w skladowanych, co siq wiQie z ograniczeniem
odplat Srodowiskowych, kt6re w bardzo duiej czqSci odprowadzai musimy od tego, co zostanie
zfozone na skfadowisku. Kolejny pomysl, kt6ry chcemy wdroiyc, to bqdzie rozdrabniarka do frakcji
mokrej, kt6ra pozwoli caly ten proces usprawnii i spowodowai, 2e bqdzie on skuteczniejszy. Najlepiej
byloby, aby frakcjq mokrq odbierai w miesiacach letnich czqjciej. przygotowujemy system opary o
aplikacjq androidowq, bqdziemy chcieli zbierai od mieszkanc6w takie zapotrzebowania, byi moie
jesli tego bqdzie duio, uruchomimy dodatkowe kursy zw6zki tej frakcji, ustawiai sobie w oparciu o re
zlecenia androidowe automatyczne trasy i dzieki temu znaczqco obniiad koszty.

Prezes PGK ,,Saniko" Waldemar Kuta - Dziekujq panu prezesowi za szereg merytorycznych i

fachowych informacji wraz z poglqdowym materialem.

Po zfo2onych wyjasnieniach oraz pytaniach ze strony radnych Komisja Budzetu, Rozwoju ipromocji
Miasta przystqpifa do glosowania nad ,,lnformacjq z dzialalno6ci sp6lki miejskiej Przedsiqbiorstwa
Gospodarki Mieszkaniowej ,,Saniko" we Wlocfawku. ltak: za udzieleniem pozytywnej opinii
opowiedziafo siq siedmioro czlonk6w Komisji, przy dw6ch glosach wstrzymujacych siq i braku glos6w
przeciwnych.

Kolejna ,,lnformacja dotyczyla sp6lki ,,Baza" kt6ra reprezentowal jej prezes pan Jacek Jablo6ski, kt6ry
stwierdzil, ie w roku 2015 udalo siq wypracowac w sp6lce zysk i w odniesieniu do poprzednich lat
jest nowosciQ, bo w ostatnim czasie sp6lka przynosifa straty. Staralem siq udowodnii, ie sp6lka w
nieokrojonym skladzie wypracowala zysk, co prawda niewielki, ale zawsze. Wszyscy pracownicy w
,,Bazie" majq stafe etaty. Rok 2015 sp6fka zakorlczyla zyskiem 35O.0OO zl. po raz pierwszy zostary na
koniec roku wyplacone premie dla pracownik6w.

W dvskusiiglos zabrali :

Przewodniczqcy Rady Miasta Radny Jaroslaw chmielewski - chcialbym wiedzied jaki procenr
przychod6w stanowiQ zlecenia pochodzqce od instytucji zwiqzanych z samorzqdem miasta, czyli
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sp6lki, jednostki budietowe, UM, iakby z wolnego rynku. Nie oczekuiq dokladnojci, ale jak to
wyglAda orientacyjnie z procentem przychodu.

Prezes sp6lki ,,Baza" JacekJablofski- Dokladnie nie przedstawiQ analizy, ale byfju2 przypadek, gdzie
awaria zostala usuniQta przez nasze ,,WodociEgi". Staramy siq aby pozyskai goscia zewnqtrznego,
Jeieli chodzi o uslugi hotelarskie to jest zerowy procent, natomiast gastronomia, bojq siq na dzieri
dzisiejszy to okreSlii.

Przewodniczqcy Rady Miasta Radny Jaroslaw Chmielewski - Poprosil o przedstawienie, co przez ten
rok udalo siq zrealizowai.

Prezes sp6fki ,, Baza" Jacek Ja bfoiski - Udalo siq w l\Oy, 2e restauracja nie jest deficytowa.

Przewodniczqcy Rady Miasta Radny Jarosfaw chmielewski - zapytat, na jakim etapie sq sprawy
sqdowe ?

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jabloriski - od kilku miesiqcy nie mam 2adnych informacji na ten temat.
Sprawa nie jest zakofczona, nie ma iadnych kolejnych.

Radny J6zef Mazierski - Panie Prezesie, czy w kontekjcie zada6, kt6re sp6lka ma, a mianowicie
targowisk, na Kaliskiej i Zwiqzk6w Zawodowych, czy moie pan zadeklarowac, ie pobiera pan

wszystkie oplaty.

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jabloriski- Oplaty sE pobierane zgodnie z zarzqdzeniem.

Radny J6zef Mazierski - oplaty sa pobierane tylko z tytulu miesiQcznego. Natomiast, drobni
handlarze sprzedaiqcy jajka, czy owoce nie odprowadzaiq oplat. Te osoby czesto tak robiQ aby
uniknai oplat ijest to raczej fizycznie niemoiliwe.

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jablohski- Czy opiera siq pan na konkretnym przypadku ?

Radny J6zef Mazierski - Tak.

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jabloriski- Chqtnie go poznam.

Radny J6zef Mazierski - Nie pobiera pan drugiej oplaty z tytulu najmu, tych dziennych od mz. Niech
Pan ureguluje jednym zarzadzeniem wszystko. To sq zarzqdzenia poprzednik6w, a jest ich chyba g,
r6ine stawki, r62ne ceny. Pozytywnym efektem, iako korzystaiqcy z targowiska bardzo wysor<o
oceniam dzialalnoSi kierownika tego targowiska, Natomiast je2eli chodzi o opfaty, zapytam w
kolejnej interpelacji ile 5rodk6w trafia do miasta z dziennej oplaty.

Przewodniczqcy Rady Miasta Radny Jaroslaw chmielewski - Jak by pan ocenil pozyciq rynkowq
,,Bazy'' w por6wnaniu do innych hoteli w miejcie ?

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jabloriski - panie przewodniczacy, jest to bardzo rozbudowane pytanie.
Jeieli chodzi o hotele, ja mogq o tym bardzo dlugo opowiadai, one zaczynaia siQ od 4 gwiazdek a
kofczq siq na hotelach bez kategorii, nasz hoteljest dwugwiazdkowy. Jeieli chodzi restauracje, nasza
kuchnia jest bardzo smaczna, nie posiadamy 2adnych uwag z sANEpiD-u, lub innych instytucji
kontrolujEcych.

PrzewodniczEcy Rady Miasta Radny Jarosfaw chmielewski - zapylal o zrealizowane w roku 2015
inwestycje w obiektach zarzEdzanych przez pana prezydenta.



Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jablohskl - Podobnie jak w roku 2015 i latach poprzednlch nie bylo takich
inwestycji.

Przewodniczqcy Rady Miasta Radny Jaroslaw Chmielewski - Rozumiem, 2e znany jest Panu program
wyborczy Pana Prezydenta odnoJnie chociaiby przeksztalcenia bazy, czy zostaty podjete przez pana

jakieS dzialania.

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jablo6ski - Tak. Te dzialania mialy miejsce w roku 2016, sp6lka bqdzie
rozszerzala swojq dzialalnoSC, wlaiciwie to jui ma miejsce, jak paristwo jwietnie wiedzE, powstal
nowy na rynku wloclawskim tw6r, kt6ry siQ nazywa Miejska Grupa Zakupowa isp6lka,,Baza" bqdzie
pelnila w tej Grupie wa2nq rolq, a doszli3my do wniosku wsp6lnie z nadzorem wlaicicielskim i

pozostalymi prezesami, kupujqc wsp6lnie uslugi bqdziemy to czyniC na lepszych warunkach, bQdzie
taniej i byli(my zdziwieni ie do tej pory tego nie bylo. Rok 2016 bqdzie pierwszym rokiem kiedy takie
rzeczy bqdziemy kupowai razem, zaczniemy od trzech uslug, na obecnq chwilq bqdzie to energia
elektryczna, ochrona, uslugi biurowe. Te trzy rzeczy zostanq ju2 przygotowane i przeprowadzone
przetargi, zakladamy 2e bqdq to oszczqdnoSci do 15%.

Radny Krzysztof Kukucki - JeSli zrobilismy taki wylom i wyszlismy poza 2015 rok, chcialbym wiedziei
tak dla por6wnania jaki byl w roku 2014 deficyt iw 2014 roku sp6fka ,,Baza,, przeznaczyla na
finansowanie druiyny koszyk6wki.

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jabloiski - w roku 2014 sp6lka 20.0oo zl. na dofinansowanie koszyk6wki,
w roku 2015 r6wnie2 20.000 zf. Tyle samo pieniqdzy przeznaczylem na dofinansowanie ,,Anwilu,,, co
m6j poprzednik. wydalismy obaj 20.000 zt. ito byly umowy parterowe, zar6wno w roku 2014 i 2015.
Nie bylo przekazane got6wkE, mySmy przechodzili tam z reklamq,,,Anwil zamawial u nas noclegi i
gastronomiQ. Jeieli chodzi o deficyt to wyni6sl minus 111.000 zt.

Radny Krzysztof Kukucki- lle zostalo zwolnionych os6b ?

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jablodski - Nikt nie zostal zwolniony. Jedna osoba odeszra za
porozumieniem stron, kolejna przeszla na emeryture.

Radny Krzysztof Kukucki - Czy liczba etat6w zostala ograniczona ?

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jabloriski - Nie, wrqcz przeciwnie. Ja powiedziafem ie te etaty kt6re byly
niepefne zostaly (....).

Radny Krzysztof Kukucki - czyli w miejsce tych os6b, kt6re odeszty na emeryturQ, zatrudnienie
znalazfy nowe osoby?

Prezes sp6fki ,,Baza" Jacek Jablofski - Najczqsciej sq to umowy z urzqdem pracy, to sE staie i umowa
dwuletnia, gdzie w pierwszym roku jest sfinansowana przez utzEd pracy i wymdg stanowi, ze muszE
to byC osoby mlode do 30 roku zvcia.

Radny Krzysztof Kukucki - zasugerowal pan, ie ostatni remont przeprowadzono w 2ooo roku i
jednoczejnie powiedzial Pan, ie jestejmy jednym z nielicznych hoteli, kt6ry ma dwie gwiazdki, m6wil
Pan r6wniei o du2ej ilosci miejsc hotelowych, ale pewnie to wynika z faktu, ie jest taka potrzeba, oo
jednak wiqkszoSi hoteli sa to hotele prywatne, prywatny inwestor kieruje siq gl6wnie zyskiem, czy w
zwiqzku z tym planuje Pan przeprowadzenie w najbli2szym czasie remont6w i dqienia do
podniesienia kategorii hotelu.

Prezes sp6tki ,,Baza" Jacek Jabfofski - Jeieli chodzi o kategoryzaciq, to mogq m6wii o Hotelu
,,Kujawy'', ja tam pracowafem.
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Radny Krzysztof Kukucki - Skupmy siq na ,,Bazie".

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jabloriski - Na ,,Bazie" akurat trudno bqdzie to m6wid, bo zawsze miala
dwie gwiazdki, myslq 2e w obecnym stanie nie ma szans walczyC o wiqcej. W zasadzie przy tak malej
kubaturze moina i(i w strone tylko hotelu butikowego i przy tak mafym obiekcie dwie gwiazdki, to
absolutne maksimum, ewentualnie trzy. Natomiast hoteljui wymaga remontu.

Radny Krzysztof Kukucki - Czy przyszloSi sp6lki wiQ2e pan z MiejskE GrupQ Zakupowq z hotelem, czy z

dzialalnoSciq restauracyjnA, to sA trzy nogi.

Prezes sp6fki ,,Baza" Jacek Ja bloriski - Cztery, jeszcze mamy rynki i bazary. One sq bardzo waine.

Radny Krzysztof Kukucki- Kt6rE noge Pan by wybrat?

Prezes sp6fki ,,Baza" Jacek Jabloriski - JeSli chodzi o Miejskq Grupe Zakupowe, to sq poczEtki, to
raczkuje i trudno mijest siq do tego ustosunkowad. Mysle, 2e dopiero za kilka miesiqcy bqdzie mo2na
do tego powr6ci6. Najwcze6niej na poczEtku przyszlego roku, bo za malo o tym wiemy.

Radny Krzysztof Kukucki- Gdzie byla inicjatywa zakupu wsp6lnych uslug ?

Prezes sp6fki ,,Baza" Jacek Jablodski - My5lq, ie inicjatywa byla po stronie nadzoru, urzqou.
Natomiast od samego poczqtku prezesi w tym uczestniczyli, byl to proces wieloetapowy, byty
konsultacje, byly wstqpne rozmowy nad regulaminem, nad tym, co mo2e byi kupowane przez MGZ, a
wszelkie informacje byty wysylane do prezes6w ioni siq z tym zapoznawali. Kilkakrotnie mielismy
spotkanie z Pania Prezydent.

Radny Krzysztof Kukucki - Ja rozumiem, ie ,,Baza,, bqdzie liderem MGZ, tzn. pakt ten bqdzie na
zasadach non-profit dla pozostatych sp6lek miejskich.

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jabfofiski - Nie bardzo rozumlem.

Radny Krzysztof Kukucki - znaczy usfuga wsp6lnych zakup6w bqdzie wykonywana przez sp6lkq
,,Baza" na zasadzie non - profit.

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jablofski - Nie panie Radny.

Radny Krzysztof Kukucki - A jakq oplatq pan za to przewiduje ?

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jablofski - Trwaje negocjacje w tej chwili, nie bqdzie jednakowa dla
wszystkich sp6lek, bqdzie zale2ala od tego ile dana spdfka na danym przetargu zaoszczqdzi, ile
wygeneruje zysku.

Radny Krzysztof Kukucki - czyli oszczqdno(ci bqdziecie naliczad na podstawie cen obowiazuiqcych w
roku 2015. Czy tak jui zostanle ?

zastepca Prezydenta Miasta Magdalena Korpolak - Komorowska - Jeieli w ciQgu 2-3 lat sp6lka
wypracuje zysk, to w6wczas czQSd tego zysku bqdzie przekazywana do sp6fki ,,Baza", za to 2e bedzie
prowadzony caly proces wylaniania wykonawcy, w zwiqzku z tym bqdzie potrzebna osoba, kt6ra
bqdzie to w,,Bazie" prowadzifa.

Radny Krzysztof Kukucki- p16buiq ustalic na podstawie czego bqdzie okreslane wynagrodzenie (...1.

Prezes sp6fki ,,Baza" Jacek Jabloiski - Na podstawie ewentualnego zysku.

Radny Krzysztof Kukucki - Z czego ?



zastepca Prezydenta Miasta Magdalena Korpolak - Komorowska - Z zakupionego towaru.

Radny Krzysztof Kukucki - Na podstawie czego bqdq okreSlone oszczqdnosci ?

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jablofski - Je2eli samorzady kupujq co6 razem, czyli jeieli kupuje np.

sze6ciu, to kupuje taniej jakjeden. Tak mi sie to wydaje. My nie ustalimy nigdy ile bqdzie taniej, to
bqdzie przetarg inie wiemy, kto wygra dane postepowanie.

Radny Krzysztof Kukucki - lle os6b w roku 2015 zajmowalo siq zam6wieniami publicznymi ?

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jablonski - Nie ma takiego etatu, nie ma takiej osoby.

Radny Krzysztof Kukucki - Czyli w sp6lce w kt6rej nie bylo osoby, kt6ra dotEd by siq zajmowala

zam6wieniami publicznymi, teraz ta sp6lka ma prowadzii zam6wienia publiczne dla innych tei
sp6lek.

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Ja blo riski - PrzeprowadziliSmy postqpowanie izatrudniliSmy odpowiedniE
osobq, kt6ra bedzie siQ tym zajmowai.

Radny Krzysztof Kukucki - M6wil Pan o trzech rzeczach, kt6re na poczetek,,Baza" bqdzie zamawiai
dla pozostafych, to bedzie: energia, usfugi biurowe.

Prezes sp6lki,,Baza" Jacek Jabloiski- Powiedziatem, ie roboczo, te trzy sE brane pod uwagq.

Radny Krzysztof Kukucki - | ochrona. Z ochronq jest tak, ie czesto w sp6fkach miejskich pracujq

ochroniarze, kt6rzy majq rente, albo kt6rEi grupq idziqki temu sp6fki miejskie korzystajEc z odpis6w
PFRON zatrudniajq osoby niepelnosprawne, kto bqdzie z tych odpis6w korzystal.

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jabloriski- Dana sp6lka.

Radny Krzysztof Kukucki - Czyli, Wy przeprowadzicie postqpowanie, natomiast umowa bqdzie
podpisana (.... ).

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jabloiski - JeSli chodzi o podpisanie umowy, to bierzemy pod uwage dwa
rozwiazania, albo bQdzie jedna umowa podpisana przez administratora, albo bqdzie sze6i um6w z

ka2dq ze sp6lek po rozstrzygniQtym przetargu. Na pewno jesli chodzi o odpisy, to bQda trafiaiy do
danej sp6lki.

Radny J6zef Mazierski- lle jest zatrudnionych os6b, na koniec grudnia ile os6b zatrudniala sp6lka ?

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Ja blo riski - 37 lub 38 os6b.

Radny Dariusz Wesolowski - L,4Yo to 2aden zysk. Prosze powiedziei za ile Pan sprzedal citroena i

wtedy nie bqdzie zysku. Ma Pan 3 staiyst6w, kt6rych oplaca Urzad Pracy.35.000 zl. to zaden zysk
przy 2.500.000 zl. t,OYo to 2aden zysk. Wykazal Pan na restauracji stratQ 128.000 zl. Opisaf Pan, 2e

przyjql dietetyk6w, sa bale sylwestrowe i restauracja przynosi straty. Hotel proponujq wydzieriawid,
nie sprzedad i gdyby to kosztowafo 10.000 zl. miesiecznie, to 1.200.000 zl. byloby za rok. Radny

podni6sl jeszcze sprawq wykazanej straty na targowisku przy Zwiazkach Zawodowych oraz innych

kwot dotyczqcych uslug obcych oraz zuiycia materiaf6w ienergii.
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Przewodniczqca Komisji Radna OlBa Krut - Horonziak - Nawiqzujqc do planu inwestycyjnego remontu
w 2016 roku nawierzchni targowiska chcialabym, 2eby zostal zrealizowany wieloletni m6j wniosek
poparty przez mieszka6c6w, a mianowicie zamontowanie przy Kaliskiej du2ych, dlugich law, stol6w
do sprzedaiy. Wzdlui teBo muru tam byloby najbardziej odpowiednie miejsce. Trzeba to
ucywilizowai, zaniechai siedzenia na wiadrach itp. Wr6cQ jeszcze do obietnic wyborczych Pana

Prezydenta, ie na bazie ,,Bazy" powstanie sp6lka, kt6ra bedzie zarzEdzala Inkubatorem
Przedsiqbiorczoici, Strefq EkonomicznE . ProszQ teraz powiedzieC, co z tym projektem.

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Jablonski - Rzeczywiscie byty takie plany, ale okazalo siq ,e Inkubator to
jest projekt wieloletni ijego przejQcie bylo niemo2liwe bodaj2e do 2019 roku, a Strefy do 2018 roku.

Przewodniczaca Komisji Radna Olga Krut - Horonziak - Czy ten materiaf f4cznie z dyskusjq jest
wyczerpujacy na tyle, 2e mozemy mied jaki5 zestaw do oceny? Wobec powyzszego poddajQ pod

glosowanie przedmiotowq informacjq. I tak, za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo sie

trzech radnych, przy czterech glosach wstrzymujEcych siq i braku glos6w przeciwnych. Teraz podejmq

arbitralnq decyzjq, 2e spotkamy sie z Panem Prezesem raz jeszcze i na podstawie przygotowanego
zestawu pytad i protokolu ponownie bqdziemy obradowai nad Sp6lkq,,Baza".

Prezes sp6lki ,,Baza" Jacek Ja blo rlski - Rozumiem,2ete pytania otrzymam.

Przewodniczqca Komisja Radna Olga Krut - Horonziak - Tak, oczywiScie.

W dalszej czqSci obrad Przewodniczqca Komisji poinformowafa, ie material dostarczony przez

Prezesa MZOZ dla czlonk6w Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta RM w iadnym razie nie jest

odpowiedziq na pytania jakie zostaly przekazane do zainteresowaneBo. Material jest nie do przyjqcia

i w dalszym ciqgu czekamy na odpowiedZ , na wszystkie te pytania, kt6re udzielif Pan Prezes

ograniczajEc siq do roku 2015, nastqpnie w wyniku dyskusji ojwiadczyl nie jeden raz tylko kilkakrotnie
ijest to zapisane w protokole, ie nie byt przygotowany, ale oczywiScie, takie uzupefniajEce w
szerokiej gamie informacje przekaie Komisji . OtrzymaliSmy co5 zdumiewajEcego, nie bQda u2ywala

innych wyraz6w, bo moglyby nie byi lagodne. Opinio odnoinie sp6lek miejskich stonowi zolqcznik.

Ad.5

Opinia do projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalQ w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek
na 2016 rok.

Wprowadzenia do tematu dokonala Skarbnik Miasta Janina Radzikowska, kt6re przedstawila zmiany
po stronie dochod6w i wydatk6w jakie zaproponowal Pan Prezydent w przedmiotowym projekcie

uchwaly. Skarbnik Miasta poinformowala r6wniei o wniesionej przez Prezydenta Miasta

autopoprawce, kt6ra proponuje zwiqkszenie wydatk6w majEtkowych do mniejszego poziomu, jaki

byl pierwotnie planowany.

W dvskusii slos zabrali :

Radny Krzysztof Kukucki - Wyrazil niezadowolenie z decyzji Prezydenta Miasta oraz braku
przekazania na Komisjq autopoprawki. Zaproponowaf, aby wstrzymai sig od podejmowania decyzji,
poniewaz nie majac tej autopoprawki nie wiemy nad czym mamy dyskutowad ina podstawie czego
podejmowad decyzjQ. Radny stwierdzil, ie jest wielce zdumiony decyzjami Prezydenta w tak wainych
kwestiach a ignorancja Prezydenta Miasta w tak wa2nych kwestiach finansowych dla miasta jest

T2



poraiajQca. Na zakodczenie Radny Krzysztof Kukucki stwierdzil, ie funkcja Prezydenta to nie jest

zabawa, jest to powaina sprawa, jest to sluiba mieszkaicom, ja mam wraienie, 2e Prezydent swojE

dzialalnoSi ogranicza do facebooka izjeidZaniu na linie.

Radny Jaroslaw Chmielewski - My dzisiaj opiniujemy tylko zmiany budietowe, slyszymy o
autopoprawce kt6rej nie mamy, a tak naprawdQ to dzisiaj debatujemy nad zdjqciem inwestycji. Ja

poprosze PaniE Prezydent,2eby poinformowala nas, co znajduje sie w autopoprawce.

Przewodnlczaca Komisji Radna Olga Krut - Horonziak - Nie ma mo2liwo3ci prawnej ieby(my
glosowali projekt uchwaly ,, wraz z autopoprawkE", poniewa2 takowej nie ma.

Radny J6zef Mazierski - Sktadam pytanie do Pani Prezydent, czy w kwestii tej uchwaly i tych zada6,

kt6re sa zaproponowane (...), czy moga byi przypadki, gdzie rozstrzygnieto jui postepowanie w
zam6wieniach publicznych i mozna sie narazii na karq odszkodowania, bo zakladajqc, Ze Rada to
przyjmie, ale to trzeba bqdzie umowy porozwiqzywad z wykonawcami igro2q kary oraz wszelkiego
rodzaju dalsze konsekwencje. Czy moina urzqd narazi6 na takie straty ? Nie ma takich przypadk6w ?

to dobrze.

Skarbnik Miasta Janina Radzikowska - Dostosowujqc bud2et do aktualnej sytuacji, czyli
zabezpieczenia finansowego zaproponowaliSmy korektQ wydatk6w majatkowych, zdejmujqc z

budietu te tytuly na kt6rych nie zostafy podpisane umowy.

ZastQpca Prezydenta Miasta Magdalena Koroplak - Komorowska - Zostaly ograniczone Srodki, na te
na kt6re nie mieliSmy podpisanych um6w, natomiast starali3my siQ nie ruszad inwestycji na kt6re
mamy dofinansowania z zewnqtrz. W dalszej czqsci wypowiedzi Zastqpca Prezydenta Miasta
wymienila poszczeg6lne zadania jakie planuje siQ zrealizowai w przypadku pozytywnej opinii Rady
Miasta do proponowanej autopoprawki.

W dalszej czqsci obrad czlonkowie Komisji przystqpili do glosowania nad projektem uchwaly
zmieniajacej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2016 rok. ltak:

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq trzech czlonk6w Komisji, przy piqciu glosach
wstrzymujqcych siq i braku glos6w przeciwnych. A zatem przedmiotowy projekt uchwaly uzyskat
opiniq pozytywna.

Ad.6

Opinia do projektu uchwaly zmieniajEcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy

Finansowej na lata 2016 - 2028.

Wprowadzenia do tematu dokonala Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska - informujqc, 2e

kolejny projekt uchwaly jest konsekwencjq poprzedniej uchwaly. Wobec powyiszego Komisja
przystqpila do glosowania. ltak: za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq trzech czlonk6w
Komisji, przy piqciu glosach wstrzymujacych siq i braku glos6w przeciwnych. A zatem przedmiotowy
projekt uchwaly uzyskaf opiniq pozytywnq.



Ad.7

Opinia do projektu uchwafy w sprawie zaciagniqcia kredytu dlugoterminowego.

Po zloionych wyjaSnieniach przez Skarbnika Miasta Pania Janinq Radzikowska Komisja Budietu
Rozwoju i Promocji Mlasta na wniosek Radnego Janusza Dqbczyfskiego, kt6ry zostal przez czlonk6w
Komisji przyjqty jednoglosnie oSmloma glosami ,,za" przystqpila do wyraienia opinii do projekt
uchwaly w sprawie zaciAgniqcia kredytu dfugoterminowego. I tak :

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedziafo siq czterech czlonk6w Komisji, przy czterech glosach

wstrzymujQcych siq i braku glos6w przeciwnych. A wiec omawiany projekt uchwaly uzyskal opiniq
pozyrywnE.

Ad.8

Opinia do projektu uchwaty w sprawie aktualno6ci ,,Studium uwarunkowaf i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta Wlocfawek" oraz miejscowych plan6w zagospodarowania
przestrzennego.

Wprowadzenia do tematu dokonala Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury Pani Jolanta
Starlczak - informujqc, 2e zgodnie z aft. 32 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i

zagospodarowaniu przestrzennym w celu oceny aktualnoSci studium i plan6w miejscowych
Prezydent Miasta dokonuje analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym, ocenia postepy w
opracowywaniu miejscowych plan6w i opracowuje wieloletnie programy ich sporzqdzania w
nawiqzaniu do ustalei studium z uwzglQdnieniem decyzji zamieszczonych w rejestrach, o ktdrych
mowa w art. 57 ust. 1-3 i art. 67 oraz wniosk6w w sprawie sporzqdzenia lub zmiany planu
miejscowego. Gmina Miasto Wfoclawek posiada 53 obowiqzujAce miejscowe plany
zagospoda rowania przestrzennego. W chwili obecnej prowadzone sq prace nad 11 planami. program

sporzqdzania plan6w zostal zdeterminowany uwarunkowaniami lokalnymi wskazanymi w Studiu oraz
przepisami odrqbnymi nakladajqcymi obowiEzek sporzqdzenia miejscowych plan6w
zagospodarowania przestrzennego.

W dvskusii slos zabrali :

Przewodniczeca Komisji Radna Olga Krut - Horonziak - Stwierdzila, 2e plany zagospodarowania
przestrzennego bqdziemy robid ione siq nigdy nie skoiczq, nie ma ladu inie bqdzie ladu przestrzenno

architektonicznego w mie6cie, jeieli robi siq takq ilo6i plan6w zagospodarowania, tylko czqSi ulicy z

drugE ulica. Tego jest bardzo du2o, a w zwiqzku z tym takie czQstkowe plaqny bqdq permanentnie
wywolywane, poniewa2 taka jest praktyka ksztaltowania przestrzeni we Wfoclawku.

W tym momencie czfonkowie Komisji przystapili do gfosowania nad projektem uchwafy w sprawie
aktualnoici ,,5tudium uwarunkowafi i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta
WtoclaweK' oraz miejscowych plan6w zagospodarowania przestrzennego.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedziafo siq szesciu czlonk6w Komisji, przy jednym gfosie
wstrzymujqcym siq i braku glos6w przeciwnych.



Ad.9

Opinia do projektu uchwaty w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta

Wloclawek dla obszar6w polo2onych w rejonie Al. Jana Pawla ll, ul. Skrajnej, ul. Mielecihskiej, ul.

Letniej, ul. Kaletniczej iZakladu Karnego oraz ul. cienistej, ul. Wilgi, ul. tubinowej i ul. Ustronnej.

Wprowadzenia do tematu dokonafa Dyrektor Wydziafu Urbanistyki i Architektury Pani Jolanta

Stafczak - informujqc, ie ten plan jest zmianE planu z 2005 roku, jest to okofo 50 hektar6w i

koniecznoiC zmiany tego planu zostala spowodowana zmianq ustawy o telekomunikacji, w
poprzednim planie obowiqzywaty inne przepisy iwszystkie telefonie kom6rkowe, stacje bazowe, nie

mo2na bylo lokalizowad na terenach mieszkaniowych. Ta ustawa wprowadzila nakaz takich
moiliwoici na terenach mieszkaniowych, W zwiEzku z tym wym6g ustawowy wymagal zmiany planu,

zmienila siq klasyfikacja uslug. Na zakoriczenie chciatabym powiedzie6, ie zgadzam siq z PaniE

Przewodniczqcq, ie plany bQdziemy zmieniai ciQgle, poniewaz planowanie przestrzenne jest
procesem ciqgtym, ustawicznym.

Odnosnie powyiszego gfos zabrala PrzewodniczQca Komisji Radna Olga Krut -Horonziak, kt6ra

zapytafa w jakim stopniu ten plan jest wywolany szczeg6lnymi potrzebami w tym obszarze.Jak Pani

sama m6wi okreSlonq przepisami potrzeba telekomunikacji itd. w tym planie przewiduje siq budowq

blok6w o wysokoici 21 metr6w.
Dyrektor Wydzialu Urbanistyki iArchitektury Pani Jolanta Stariczak - Okolo 6 kondygnacji, natomiast
ten plan usankcjonuje w czqSci istniejacych zagospodarowai ito co bylo w poprzednich planach,

poniewai trudno wyeliminowai te przeznaczenia kt6re byty do tej pory. SE wydane pozwolenia na

tego typu budynki, wiqc trudno ieby teraz zmieniat na znacznie niisze.

Przewodniczaca Komisji Radna Olga Krut -Horonziak - Zapytala, kiedy byly wydane te pozwolenia ?

Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury Pani Jolanta Stafczak - Chyba tak, ze dwa lata temu
jedno, to chodzi przede wszystkim o firmq Stal- Bet. SE to budynki po szpitalu.

PrzewodniczEca Komisji Radna Olga Krut -Horonziak - To jest wlaSnie ksztattowanie zabudowy,
przestrzeni, ladu w lesie blok6w. To jest wla6nie to, co ksztattuje Wloclawek. Bqdzie rozbudowa, a

rozbudowa to znowu infrastruktura iwydatki miasta, w og6le tego siq nie analizuje.

Wobec braku dalszych pytai Komisja Budietu Rozwoju iPromocji Miasta przystEpifa do gfosowania

nad projektem uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta

Wloclawek dla obszar6w polozonych w rejonie Al. Jana Pawla ll, ul. Skrajnej, ul. Mieleciiskiej, ul.

Letniej, ul. Kaletniczej iZakladu Karnego oraz ul. Cienistej, ul. Wilgi, ul. tubinowej i ul. Ustronnej.
Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq osmiu czlonk6w Komisji, przy jednym glosie

przeciwnym i braku glos6w wstrzymujEcych sie.

Ad.10

Wolne wnioski i zapytania.

W powyiszym punkcie gfos zabral Radny Zbigniew Lewandowski - kt6ry stwierdzil, ie realizacja

budownictwa wielorodzinnego w Mielecinie na pewno nie jest z punktu widzenia ekonomicznego
miasta sensowna. Ale jak powstaly te dwa budynki adoptowane na (....), to w mysl prawa



budowlanego trzeba bylo wydawad na inne, chyba iebySmy zrobili plan zagospodarowania
przestrzenneto iograniczyli, ie tutaj sQ tylko te dwa budynki. Niebawem okaie sie, ie bQdzie

problem z kanalizacja.

Radny J6zef Mazierski- Zwr6cil siq z proiba do ZastQpcy Prezydenta Miasta Pani Magdaleny Korpolak
Komorowskiej o spowodowanie przygotowania harmonogramu zadai inwestycyjnych, poniewai
otrzymalismy I kwartal, obecnie zbliia siq p6lrocze. ProszQ, aby to bylo r6wniei ze stanem
zaawansowania fi nansowania.

ZastQpca Prezydenta Miasta Pani Magdalena Korpolak - Komorowska przedstawila na jakim etapie
jest sprawa dotyczaca PP Nr 30 we Wloclawku.
Wobec wyczerpania porzqdku obrad posiedzenie Komisji zakoriczono.

O b ra d o m. p nguo d n I czylo

i&*/,.;;;t,
Pnewodnlaqca Ko'nlsil

yho Ju-FA

pektor w BRM
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Kornisja Sudietu, Rozwolu
i Promocii Miasta

Rady Miasta Wlochvlk

8RM.0014.1.23.2016

Wloclawek, 2OL6-O7-Lz

pan

dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta

OPINIA Nr2U2O16

Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta

z dnia 2! czerwca 20106 r.

Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu
21 czerwca 2016 r. po zapoznaniu sie z Informacja z dzialalno6ci sp6lek miejskich takich jak :

Przedsiebiorstwo Gospodarki Komunalnej sp6lka z o.o. ,,Saniko" we Wlocfawku,,,Baza', sp6lka z o.o.
we Wloctawku oraz Miejskiego PrzedsiQbiorstwa Energetyki Cieplnej sp6lka z o.o. we Wloclawku
dokonala oceny poszczeg6lnych przedsiqbiorstw w nastqpujacy spos6b :

1. Przedsiqblorstwo Gospodarki Komunalnej spdlka z o.o. ,,Saniko" we Wfoclawku za

prowadzonQ dzialalnosi zostafo ocenione pozytywnie. Zdaniem czlonk6w Komisji
przedstawiona informacja zawierafa szereg merytorycznych ifachowych informacji wraz z

poglqdowym materialem.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedziafo sig siedmioro czlonk6w Komisji, przy dw6ch
gfosach wstrzymujAcych siQ i braku glos6w przeciwnych.

2. ,,Baza" sp6lka z o.o. we Wloclawku po ocenie przekazanej informacji z dzialalnojci sp6lki
czlonkowie Komisji uznali je za n iewysta rczajAcQ i w zwiQzku z tym konieczne jest ponowne
przedfo2enie materiafu informacyjnego zawierajEcego w szczeg6lnojci nastQpujEce dane i

zagadnienia

. Jaki procent przychod6w Sp6lki stanowiq zlecenia od instytucji samorzqdowych, w
tym sp6lek komunalnych, jednostek budietowych Urzqdu Miasta itp. w jakim
segmencie dzialalnoSci Sp6lki.

. Jaki procent stanowily przychody z uslug dla innych zleceniodawc6w i w jakim
segmencie.

o Jaka byla wysokosi przychodu z usfug hotelarskich igastronomii w 1.2014-2015

. Jakie sprawy sadowe z uczestnictwem Sp6lki sq w toku postepowania lub zakofczone
i czego dotyczq.

o Jakie optaty sq pobierane z targowisk - wszystkie rodzaje i typy oraz wplywy w
l.20!4-2015 do bud2etu miasta z tego tytulu.



3. Jakijest stopief pobierania oplaty z tytulu najmu dziennego za mZ za dany miesiqc lub inny
oKres.

. Na jakim etapie sE dzialania odnoinie powolania nowego podmiotu gospodarczego,

o ktdrym wielokrotnie podczas kampanii wyborczej w 2014 roku iw nastepnym
informowaf Prezydent Miasta.

. Jaki jest stopief przygotowania dziala6, plan6w dla Miejskiej Grupy Zakupowej ,ile
juZ dokonano zakup6w, jakie sq w realizacji i czego dotyczq.

o Jak zostaly rozwiazane sprawy finansowe zwiEzane z zyskiem ,,Bazy'' a innymi
podmiotami (sp6lkami), jaki zastosowano miernik, przelicznik do uslug w zakresie
ochrony, energii, biurowych, zyski z obslugi wsp6lnej sprzeda2y, na podstawie jakich

cen, z jakiego roku, uSrednionych.

o Jakie zalo2one oszczqdnosci zostafy zaprojektowane dla MGZ.

. Czy przewiduje wzrost zatrudnienia w zwiqzku z obsluga MGZ.

Za udzieleniem pozytywnej opinii glosowalo trzech czlonk6w Komisji, przy czterech glosach
wstrzymujacych siq i braku glos6w przeciwnych.

4. Miejskie Przedsiebiorstwo Energetyki Cieplnej sp6lka z o.o. we Wfoclawku zostalo ocenione
podczas gfosowania za prowadzonej dzialalno6C pozytywnie.

Za takq opinie opowiedziafo sig oimioro czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych i

wstrzymujecych sie. Poniewai w trakcie analizowania materialu informacyjnego i podczas
dyskusji sformulowano szereg pytari ze strony radnych w tym brak por6wnania prezentowanych
danych z roku 2015 do 2014, Komisja zobowiazala prezesa Sp6tki Jacek Kuiniewicza do ich
ponownego opracowania z uwzglqdnieniem nastqpujacych zagadnief :

. llu odbiorc6w Indywidualnych jest na terenie miasta.
o llu odbiorc6w jest zbiorowych zwiqzanych z malym, (rednim i duiym
. przedsiqbiorstwem.
. Jaka to jest wielkosd procentowa lub z inne wskainiki.
o lle rocznie jest nowych podlqczefi, dynamika w 1.2014-2015 , w jakich czqsciach

miasta.
. W jakim stopniu plany MPEC-u sa korelowane, konsultowane lub majq tei wplyw na

takie zagadnienia jak strategie ,miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego

wyznaczajEce coraz czqSciej tereny pod mieszkalnictwo w obszarach obrzeinvch
miasta.

. Jakie MPEC ma plany i projekty, czy zamkniQte, czy kontynuowane, czy dopiero
planowane odnoSnie likwidacja niskich emisji.

. Jakie plany inwestycyjne, projekty, stopiei ich zaawansowania z udzialem Srodk6w
unijnych.

W zwiqzku ze stanowiskiem Komisji Bud2etu, Rozwoju i promocji Miasta odnojnie
ponownego opracowania informacji z dziafalnosci Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnej
sp6fka z o.o. we Wloclawku prezentowanej przez Prezesa pana Arkadiusza Nowodworskiego
w dniu 27 maja 2016 r. i pomimo pytafi Komisji na pigmie, na kt6re odpowiedi winna
znalei6 siq w dodatkowej informacji MZOZ orcz 6wczesnej akceptacji dla stanowiska Komisji,



przez Prezesa (protok6l z obrad) Prezes Sp6lkl nle tylko nie przeslal materlalu
uzupelnlajQcego, ale przeslal pismo o odmowie udzielenia informacji posluguJqc slq oplnlq
prawnQ o dutym stopnlu nieznajomoSci zagadnieil z dziedzlny kodeksu handlowego,
informacjl publicznej I uprawnierl Rady Mlasta. Wobec powylszego Komlsja oczekuje
odpowiedzi I informacji na wla5ciwym poziomle merytorycznym. Ponadto wnosl o
przekazanie stanowlska Komisji w tej sprawie do Prezydenta Miasta o podjqcle stosownych
dzlalaf jako jednoosobowego Zgromadzenla Wsp6lnik6w Gmlny Mlasto Wloclawek w sp6lce
komunalnej Mlejsklego Zespolu Oplekl zdrowotnej.

W zalQczenlu oplnla nr LSlzOtG z dnla 27 maja br, Komisjl Budletu, Rozwoju i
Promocji Miasta RM dotyczqca 

"lnformacji 
z dziafalnoSci sp6lkl komunalneJ - Mlejsklego

Zespotu Oplekl Zdrowotnej we Wloclawku.

PRZEWODNICZACA Komlsjl

a.1.14 .az /
OLGA KRUT- HORONZIAK
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Woclawek, 2016-06-13

Pan

dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta

Komis jiBudietu,-::#JlrlH#ortl",,.*"0rr,",,"

opiekizdro?#illi *:;fiililffi',.'-1X1i'lillJ;- komunarnej - Miejskieso Zesporu

w trakcie dyskusii podczas posiedzenia Komisji 
,Budzetu, 

Rozwoju i promocji RadyMiasta w dniu 2r naia 20t o roru ralni stwi;l;, ;;;rr, riczbowe z 20is roku zawane winformacji z 201s roiu nie nrajq,odniesi*ir-o.ir,, p.pzedniego tj.2014 idratego trudnooceni6 pzekazane dane z ozialilnogci yiOZ_i. -''- ."
Prezes MZOZ-u pan Arkadiusz ruowooworsrc zostai zobowiqzany do opracowaniadanych w formie porownawczej w tririnr.-oo'rlrtgpn.go posiedzenia Komisji dranastgpulqcych informacji;

. iloS6 szczepief komercyjnych w profilaktyce zaKa2en pneumokokowych dla
ll?_.1-.9i 

i i d ta pacjen t6w z zaktad6w pr aol i, u poo, iu"i. ;; ny;; il#',. transport6wsanitarnych,

. poraqambulatoryjnychporadniog6lnej

. pofad wykonanych pzez pielggniarki. wyJazdow tekazv AD. pielggniarek AD. 
9r9rl profitaktycznych _ rak piersi kobiet. badafl ginekologicznych

. poradreumatologicznych

. psychiatrycznych

. pnylQc pacjent6w poradni rehabilitacvinei. 
.ambulatoryjnych zabieg6w renaOititacvinvcn. Swiadczen stomatologiiznycn Ola Ooiffin i ozieci ,w tym w pogotowiu

ll. Dane dot. DpS-u

. zbilansowanie koszt6w utrzymaniai dochoddw,

ll3?:t 
o Sredniej pfacy w sp6ice z podziarem na zatrudnionyc h rekarzy,personer sredni i



lV: |rng. o iloSci pracownik6w al3ili:lrlgljnyc h poza przychodniami, ite stanowiskdyrektorskich, w tym utwozonychw 2014iZOIS'roXu. '

v, podac nazwg firmy ,kt6ra wykonala tzw-,,wirtualny space/,po I,AZOZ-e,Vl Podac irosciowy wzrost iwymiern:':.fgkjy rrpitlrnliotirrrrnosci,,bylego.dyrektora 
orsrozwoju i na czym polegal dokonany',odpor L'on[,i"n.ii; * swiadczeniu usluo.
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Xonrlsia Budietu, iozwofu
i i'romocii Mhstr

ladv Miasta Wtocbrt

8RM.0014.1.18.2016

Wloclawek, 2016-06-22

Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta

OPINIA Nrt6l20t6

KOMTSJI BUD2ETU, ROZWOJU I PROMOOI MIASTA RADY MIASTA

Z DNIA 21 CZERWCA 2016 r.

Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu 21
czerwca 2016 roku udzielita pozytywnej opinii do projektu uchwaty w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wlocfawek dla obszar6w potoionych w
rejonie Al. Jana Pawla ll, ul. Skrajnej, ul. Mielqciriskiej , ul. Letniej, ul. Kaletniczej iZaktadu
Karnego oraz ul. Cienistej, ul, Wilgi, ul. tubinowej i ul. Ustronnej.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq o5miu cztonk6w Komisji,
przy jednym glosie przeciwnym i braku gtos6w wstrzymujqcych siq.

Komisji /
(k;;a"(.'

E



-*fli j#*ffr,iJlfl'^r"
RadY Miasta Wloc|.rr

8RM.0014.1.19.2016

Wloctawek, 2OL6-O6-22

Pan

dr Marek Wojtkowskl

Prezydent Miasta

OPINIA Nrt7l20t6

KOMISJI BUDZETU, ROZWOJU I PROMOOI MIASTA RADY MIASTA

z DNIA 21 CZERWCA 2016 r.

Komisja Budietu, Rozwoju i promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu
21 czerwca 2016 roku udzielila pozytywnej opinii do projektu uchwaty w sprawie aktualnojci
,,studium uwarunkowafi i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta wloclawek,, oraz
miejscowych plan6w zagospodarowania przestrzennego.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedziaio siq szedciu czlonk6w Komisji,
przy jednym gfosie wstrzymujqcym siq i braku glos6w przeciwnych.

*:y9-;
' 

Ollga Krut - Horonzlak

*)



(mf,sla Eudietu, iozvrolu
i irromocii M'nste

Rady Miasta WlocLv.t

8RM.0014.1.20.2016

Wlocfawek, 2OL6-O6-22

Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta

OPINIA NttSl2OtG

KOMISJI BUDzETU, ROZWOJU I PROMOOI MIASTA RADY MIASTA

Z DNIA 21 CZERWCA 2016 r.

Komisja Budietu, Rozwoju i promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu
2L czerwca 2016 roku udzielila pozytywnej opinii do projektu uchwaly zmieniaiqcej uchwalq
w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wtocfawek na 2016 rok.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq trzech czlonk6w Komisji,
przy piqciu glosach wstrzymujqcych siq i braku glos6w przeciwnych.

<)



Korkla Budiau, iouop
i Promocii Mhstt

Rady Miastiwtoctaf|t

8RM.0014,1.21 .2016

Wtoclawek, 2OL6-O6-22

Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta

OPINIA Nr19/2016

KOMISJ] BUDZETU, ROZWOJU IPROMOOI MIASTA RADYMIASTA

Z ONIA 21 CZERWCA 2016 r.

Komisja Budietu, Rozwoju i promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu
21 czerwca 2016 roku udzielita pozytywnej opinii do projektu uchwaty zmieniaiacej uchwate
w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej na lata 2Ot6 _ 202a.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedziaro siQ trzech cztonk6w Komisji,
przy pigciu gfosach wstrzymujqcych siq i braku glos6w przeciwnych.

W229l>
lga Krut - Horonziak

I

a



Kanlsia Eudietu, iozwop
lPromocii Mhsh

Rady Miasta Wloclerrl

BRM.0014.1.22 .2016

Wfoctawek, 2Ot6-O6-22

Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta

OPINIA Nr2012O1.6

KOMISJI BUDzETU, ROZWOJU I PROMOOI MIASTA RADY MIASTA

Z DNIA 21 CZERWCA 2016 r.

Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu
21 czerwca 2016 roku udzielila pozytywnej opinii do projektu uchwaly w sprawie

zaciqgniqcia kredytu dlugoterminowego.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedziato siq czterech czlonk6w Komisji,

przy czterech glosach wstrzymujqcych siq i braku glos6w przeciwnych.

'W)-!y'Ji.'
- Olga Krut - Horonziak

vl


